
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 21. august 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål C
Er ministeren enig med Fanøs borgmester, Erik Nørreby, der vil betegne det
som løftebrud fra regeringen, hvis der ikke afsættes 133 mio. kr. årligt til lave-
re færgetakster i næste års finanslov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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